

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	18/6/2025 hos Julie. Vesterbro Torv 8, <u>2.tv.</u> Deltager: Nikolai, Astrid, Mia, Thomas, Julie
Godkendelse af tidl. referat	Link: <u>4. Møde 14/5/2025 hos Julie.</u> Hermed godkendt.
Check Ind	Astrid: Beach håndbold, forholdt sig til oprykning i 2. div, bestyrelsesmøde i AUS. Nikolai: Møde med rekom (fest samarbejde), SOME. Mia: Lavet aftale med 1./2. dame trænere, skrevet kontrakter. 1. herrer mangler stadig træner. Julie: Afviklet NS, bestseller. Thomas:
Debatpunkter	- Trupstørrelse - Ifm. der kom styr på 1./2.damer situationer, hvor der efterspørges om trupstørrelsen kan udvides. - Der snakkes om at fordelen rent økonomisk, men at man som spiller oplever træninger hvor der er 30+, eller hvis man skal sidde over. - Lige nu er trupstørrelserne 34 spillere på 1./2. holdene og 3./4. herre, 30-32 spillere på 3./4. damer. - Det er primært trænere som har udtrykt ønsket om øgning i størrelsen. Vi snakker om at hvis truppen øges skal man heller ikke "blindt" tage spillere ind, men skal passe til holdets behov og ånd. - Vi bliver enige om at trupstørrelserne øges til 36 spillere ud i de enkelte trupper. - Vandretur med AU-sport (Tobias har sendt en mail til Victor, Victor har sat link ind længere nede) - Link: https://www.facebook.com/events/564995283313807/?acontext=%7B%22event_action_history%22%3A%7B%22extra_data%22%3A%22%22%2C%22mechanism%22%3A%22surface%22%2C%22surface%22%3A%22create_dialog%22%7D%2C%7B%22extra_data%22%3A%22%22%2C%22mechanism%22%3A%22surface%22%2C%22surface%22%3A%22permalink%22%7D%2C%7B%22extra_data%22%3A%22%22%2C%22mechanism%22%3A%22surface%22%2C%22surface%22%3A%22edit_dialog%22%7D%2C%22ref_notif_type%22%3Anull%7D

	- Neo laver et facebook opslag/insta story - OBS på ombrydning i 2. og 3. div. + <i>Det er vedtaget som en prøveordning, at der i 2. division (for herrer og kvinder) pulje 5 og 6 før ombrydning samt pulje 3 efter ombrydning spilles med opgiverkastområde samt med Team Time Out (med grønne kort).</i> - Blot til info, Astrid undersøger nærmere og giver besked til Mia. - 2. og 3. div. skal have både front- og rygnummer på spilletøjet → har vi det? - Det har vi - 1. herretræner situation - Mia har snakket med en potentiel træner i dag. Har dog svært ved at vurdere ham og "mærke" ham som person. Er lidt "off" i kommunikationen. - Vi snakker om at det vil give mening at mødes med ham fysisk og høre lidt mere ind til hvilket niveau han har spillet. - Vi snakker om, at man som træner/person skal kunne skære igennem overfor truppen, som ikke har noget mod at sige sin mening. - Spons - Udarbejde en manus ift. at kontakte sponsorer - https://docs.google.com/document/d/1GVv3aEVSaHcBOD-tL_SLwYjLvGYXhoRqgmsYEQYty50/edit?tab=t.0#heading=h.2o00zv3imx9x (læs nederst i dokumentet hvad vi har snakket om)
Beslutningspunkter	- Skal JAI stille med et hold til DM i Beachhåndbold næste år? Flere kampe, større event (Jeg blev spurgt eftersom folk synes "nogen" af holdene var pretty good - Victor) - Mere info https://danskhaandbold.dk/spil-haandbold/beach-handball - Vores umiddelbare indtryk er at det er nok med den ene konkurrence om året. Ovenstående kræver at man køre længere efter det mm.
Informationspunkter	- Hver frivillig til NorthSide har muligheden for at vælge en forening, som de gerne vil donere 500 kr. til! Se: https://fonden.aarhush.dk/northside-25-tak-for-hjaelpen/ - Kan vi lave et opslag vedrørende dette for at informere alle de frivillige? Jeg kan også godt gøre det kh Victor. Bare gi' lyd. - Det er gjort :))
Regnskabsorientering	- Vi har modtaget 6.500 kr. fra DHF, fordi de har indtjent flere penge end forventet.

Emner PR	
Årshjul gennemgås	 Årshjul JAI
Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	
Næste møde fastsættes	20 august hos Astrid
Punkter til næste møde	Spons Sæsonbooking af Ellevang og Skjoldhøj sæson 26/27? Santander Cup? Frist 25/8. Tilmelding via Håndoffice - sker vidst automatisk for hold i Danmarksserien og over